
                                                                                             

 

 

Referat styremøte BK 05.10.23 

Åsane Arena kl. 18-20 
 
Til stede: Erik, Sebastian, Gunnar, Kristian, Magnus, Suong og Ågot 
Digitalt: Aleksander 
Meldt avbud: Anne Hege, Randi 
   
01-10  Godkjenning av referat fra styremøte 14.09.23 
Referat godkjent 

 
02-10 Besøk av Roald Bruun-Hanssen, daglig leder Åsane Arena 

 
 
03-10    Oppdatering fra administrasjonen (TK) 
 
Sikkerhet 

• Ingen alvorlige ulykker rapportert siden forrige styremøte.  

Økonomi 

• Regnskapstallene for september ikke klare ennå, men det ser ut til at disse blir omtrent som 
budsjettert. Kvartalsrapport for tredje kvartal presenteres på neste styremøte.  

• Planlegger møte med revisor+regnskapskontor for å få alt på plass før årsregnskapet skal 
produseres neste år. 

• Mottatt støtte fra 
o Bergen Kommune - Barne- og ungdomsmidler: 142 406,- 
o Statsskogmillionen - klatrefelt ute 10 000,-* 
o SPV - Hjertefondet: 100 000,-?* 
o NKF - Støtte til mentorordning, utstyr og klatrecamper i sommer: 45 000,-* 
o NKF - Støtte til gjennomføring av NC: 15 000,-* 

* Ikke kommet på konto 1. oktober 
Drift 

• Driften går som normalt, bra besøkstall på grunn av dårlig vær 

Kurs/arrangement 

• NC gjennomført etter planen. Ok besøkstall og god stemning, men klubben har brukt mye 
ressurser på gjennomføringen. Har sendt tilbakemelding til NKF at det trengs bedre 



støtteordninger til arrangører av nasjonale konkurranser. Har hatt intern gjennomgang i 
administrasjonen og notert ned en god del forbedringsforslag for neste nasjonale konkurranse. 
Ca. 40 000,- i underskudd for NC, men dette er ikke medregnet utgifter til lønn til 
administrasjonen. 

• Buldrefest lørdag 7. oktober. Ser veldig lovende ut. 
 

 

 
04-10    Nasjonale konkurranser – vedtakssak (TK) 
Sak overført fra forrige styremøte. 
 
Forslag til vedtak: 
Klubben søker om å få arrangere Nordisk mesterskap i led og para i 2025. 
Det settes i gang en gruppe som jobber med å få arrangere en internasjonal konkurranse i 
Vestveggen i løpet av de nærmeste 5 årene.  
 

Forslag vedtatt 

 

05-10   NKF strategiplan 2024-26 (Ågot) 
Frist for å komme med innspill til NKFs strategiplan for perioden 2024-26 er 23. oktober. Innspill fra 
BK: 
 

- Noen av målforslagene er veldig generelle – forbundet bør tørre å sette mer konkrete mål.  
- Bærekraftsmålene – hvor finner vi de? Miljøfyrtårn – noe for NKF å få alle klubbene til å jobbe 

mot miljøfyrtårnsertifisering? Kan NKF undersøke mulighetene for hvor en kan søke midler til 
å få dekket utgiftene til å søke om slik sertifisering?  

- En strategiplan bør følges av en handlingsplan – har NKF handlingsplan? 
- Hvorfor strategi for kun 2 år? Vanlig å ha strategi for fire år. Mange oppgaver er for store til at 

de kan gjennomføres innen to år. Forslag: Neste strategiplan bør settes for fire år. 
 

 

06-10   Stipend/støtte – ny tekst ift hva klubben støtter (Gunnar)  
Forslag til nye kriterier, med tydelig skille mellom 1) krav til innhold i søknad  2) kriterier for tildeling og 
3) vilkår for bruk. 
 
Teksten jobbes videre med. 
 

Styrets halvtime 
 
07-10   Oppdatering fra komitéene 
 
 

• Førerkomitéen (Erik/Kristian/Ågot) 
Arbeidet med nett- og papirfører er i rute. Vi jobber bl.a med å finne og samle inn bilder. 

 

 
• Anleggskomitéen (Gunnar) 

BK har sent høringsinnspill til plan- og bygningsetaten angående planene på Slettebakken:  
 



Bergen Klatreklubb (BK) stiller seg bak de generelle kommentarene til planforslag for Sletten idrettsby 
som er sendt inn fra Slettebakkenalliansen, og klubben er svært positiv til forslag om plassering av 
klatring i en ny felleshall. 

 
I det følgende vil vi komme med noen utfyllende merknader til eksisterende og fremtidig klatrehall.  

BK har i dag ansvar for drift og vedlikehold av klatreveggen som ble oppført i et tilbygg til 
Bergenshallen i 1998. Denne veggen er nå helt på slutten av sin levetid, og klatrepanelene på veggen 
er utslitte. Innfestingspunkt for klatretak er få og til dels ødelagte, og det er vanskelig å skifte ut 
rutene på veggen. Den klatrefaglige vurderingen tilsier at veggen nå bare kan skrus om et par ganger 
til.  

Eksisterende lokaler i Bergenshallen har videre svært begrensede muligheter for buldre- og 
treningsareal. Dette utgjør i dag en stor andel av moderne klatreanlegg og er viktig for å tilby et 
komplett klatretilbud. Samlet sett er altså dagens vegg i Bergenshallen nå utslitt og lokalene lite 
egnet for videre drift av klatrevegg.  

Klubbens aktivitet på Sletten i dag omfatter både vanlig åpen klatring, men også deltagelse i LIM-
prosjektet (Lekser-Mat-Idrett), klatring for ulike grupper utenom ordinær åpningstid, samt kurs i 
helgene. BK har i dag også lange ventelister for deltagelse på barne- og ungdomsgrupper og selv med 
et stort anlegg i Åsane Arena klarer vi ikke å dekke etterspørselen. Vi ser på det som viktig, både for 
lokalmiljøet på Sletten, men også for hele Bergen Sør at det finnes ikke-kommersielle klatretilbud 
andre steder i Bergen enn i Åsane.  

Avslutningsvis vil vi peke på at klatring er en aktivitet som ofte treffer barn- og unge som ikke finner 
seg til rette i annen organisert idrett. Samtidig er det en aktivitet som også appellerer bredt til alle 
aldersgrupper, med høy andel av voksne utøvere. Klatring er individuell men på samme tid sosial. 
Konkurranseaspektet er ikke så sterkt til stede som i mye annen idrett og man kan drive på et høyt 
nivå uten å konkurrere. Slik spiller også klatring en rolle i et større folkehelsemessig perspektiv. 

   
08-10   Eventuelt 
 
 
 

 
 

_________________________                                        ___________________________ 

 Ågot Caroline Nilssen (leder)                                                Kristian Gjerding (nestleder) 

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

           Erik Faugstad                                                                         Sebastian Menze 

 

 

_________________________                                        ____________________________ 

        Suong Thuy Pham Vo                                                                     Magnus Kvamme 



 

 

____________________________                                 ____________________________                                  

               Gunnar Karlsen                                                             Aleksander Vallestad                                                                  

 

 
 
 
 

 


